
 

 

 

Lighthouse Capital (HK) Financial Limited 
光源資本(香港)金融有限公司                                    
 

即時股票報價申請書 
Application for Real Time Stock Market Data Quote Services 

 
 
 
 日期 Date：                            
 
 
 
 
客戶名稱 Account Name                                    
 
 
客戶編號 Account No.                                      
 
 
 
本人現向光源資本(香港)金融有限公司申請 DZH International (DZHI) 之即時股票報價系統並

同意支付月費港幣 315.00 元及簽署 12 個月合約。如需提早結束合約，客戶亦需繳付合約期

之餘下費用。 
 
請從於報價系統開始生效日當天及每月首工作天或任何 貴公司指定之日期從本人開設於光

源資本(香港)金融有限公司之股票交易賬戶內扣除上述之月費。 
 
 
I hereby apply for the DZH International (DZHI) Real Time Teletext Package Real Time Stock 
Market Data services through Lighthouse Capital (HK) Financial Limited with monthly fee of 
HK$315.00 and sign minimum 12 months contract. If the contract terminates within 12 months, I 
will also need to pay all the 12 months service fees. 
 
Please deduct the monthly fee from my securities trading account with Lighthouse Capital (HK) 
Financial Limited starting from the commencement date of the above mentioned services and the 1st 
business day of each month thereafter or any date determined by Lighthouse Capital (HK) Financial 
Limited. 
 
 
 
 
Signed by Client 客戶簽署 
 
 
 
 
 
 
                                                  
 
 
 
 
 
 
For Official Use Only 公司專用 
核對簽署 
Signature Verify 
 

系統開設 
Setup Real time Services 

系統開設日期 
Services Start Date 

批核 
Approved by 

 


